
Motion angående Separat faktura för vattenräkning om individuell mätning införs 
 
Motionen lyder: 
“ska man ha separat vattenmätare då önskar jag ha separat faktura” 
 
 
Styrelsens yttrande: 
Vi vet i dagsläget inte något om hur debiteringen kommer gå till om vi inför individuella vattenmätare. 
Oavsett om vi inför individuella vattenmätare eller ej så kommer vi inte använda dessa för debitering under 
denna budgetperiod. 
Att då bestämma att det ska gå att få separat faktura kan bli mycket dyrt och skapa komplexitet i onödan. 
Självklart kommer styrelsen oavsett om stämman avslår eller bifaller denna motion försöka ordna så att den 
som vill kan få en separat vattenräkning om det är möjligt och om denna tjänst inte kostar extra för de som 
vill ha vattenkostnaden på samma faktura som samfällighetsavgiften. 
 
Av dessa skäl föreslår styrelsen att motionen avslås. 


